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Fractie LLB 

Onderwerp Vragen na oordeelsvorming 14 juni 2023 beleidsplan licht 

 
Vraag 1 

Bij de argumenten word voorgesteld ‘’Bestaande verlichting’’ alsnog te dimmen. Door te dimmen 

besparen we energie, gaat de led lamplanger mee en is er eventueel minder lichthinder. Gedimde 

verlichting valt vaak niet op, omdat alles nog steeds zichtbaar is. Waarom kiezen we dan voor om te 

dimmen? 

 

Vraag 2 

Geen lichtgevende reclame meer aan de lantaarnpalen en terughoudend met lichtgevende 

reclameborden. Wat is de reactie van de ondernemers op dit punt? 

 

Vraag 3 

Alleen eigen verlichting aansluiten. Men wil in dit beleid dat de woningbouwverenigingen afgesloten 

worden en dienen en zelf zorg te dragen voor een eigen aansluiting indien zij de achterpaden verlicht 

willen houden. Wat is de reactie van de woonbouwvereniging hierop? 

 

Vraag 4 

Bijlage factsheets achtergrondinformatie. 

Bladzijde 11 is weggevallen.  

Bladzijde 15 Hoe gaan we voortaan om met verlichting in het centrumgebied. 

Laatste bullet. De zin loopt niet door en er ontbreekt nog iets.  

Ook de zin op bladzijde 17 loopt niet goed. Er staat nu; We hebben de afgelopen al veel verlichting 

voorzien van ledverlichting. 

 

Vraag 5 

Bladzijde 26 hoe gaan we om met verlichting bij paardenbakken 

LLB dient hiervoor een motie in. 

 

Vraag 6 

Bladzijde 42 stationsgebied 

We gaan in gesprek met ProRail om de overeenkomst open te breken en de energiekosten verhalen of 

ProRail een eigen aansluiting te laten maken. Heeft men al contact gehad met ProRail? Zo nee, dan is 

het heel slordig dat zij het uit de stukken moeten lezen. Ten tweede, over welke kosten gaat het? 

 

Vraag 7 

Bladzijde 47 hoe gaan we om met technieken. 

We zijn soms koploper, soms volger van nieuwe technieken. Waarmee zijn wij koploper? Wij kunnen 

dit niet terugvinden. 
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Vraag 8 

Bladzijde 62 we zijn eigenaar. Hier moet staan: de gemeente is eigenaar. 

 

Vraag 9 

Is er in kaart gebracht hoeveel kosten wij jaarlijks maken m.b.t stroom, onderhoud, reparatie etc.? 

Kunnen wij hier een overzicht van ontvangen? 

 

Vraag 10 

Hoe sluit dit beleid en visie aan op ons Kernenbeleid en kernagenda’s? Verlichting komt in veel 

kernagenda’s terug en dan vragen de inwoners niet om minder verlichting maar om meer. Kunnen wij 

hier een overzicht van krijgen en hoe kan het zijn dat nieuw beleid hier niet op af word gestemd? 
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